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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 29. 4. 2024 

Přítomni MgA. Michálek, Ing. Horníčková, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, MgA. Indrák 

Ph.D., prof. Medek, doc. MgA. Petr, Mgr. Pospíchal, Ing. Valentová, MgA. Vodička, Ing. 

Vondráčková, prof. Willi 

 

1. Informace rektora:   

➢ Gratulace děkance M.B. Willi ke znovuzvolení děkankou HF JAMU na období 2024-2028. 

➢ Poděkování za organizaci a hladký průběh během kontroly NAÚ v pátek 26.4. – pror. 

Valová konstatovala, že schvalování akreditačních materiálů je u nás spíše formální, 

vhodné by bylo zvolit jiný postup a věnovat větší pozornost zápisům z UR JAMU – 

schvalování akreditací per rollam není vhodné. Děkan Francán ocenil zpětnou vazbu 

členů kontroly NAÚ. Děkanka Willi souhlasí s větší transparentností procesu schvalování 

akreditací. Poděkování pror. Valové a doc. Goliášové za přípravu a vedení.  

➢ Excelence – čekáme na vyjádření ministra školství.  

➢ Mzdová koheze – rozesláno vyjádření ředitelky Wildové, čeká se na vyčíslení částky a 

informace. 

➢ Poděkování za materiál k nacenění CŽV a Excelence od děkanů, chybí zpráva 

z poradenské činnosti z HF. 

➢ Prostorové problémy JAMU – aktualizace z rektorátu a DF, v pátek 10.5. proběhne 

schůzka s radním Olivou, který má na starosti směnu s objektem Jánská. Dále je v řešení 

varianta koupě budovy Beethovenova nebo varianta s věcným břemenem. Aktualizace 

materiálů bude poslána do rozšířeného kolegia 29.5.  

➢ Výběrové řízení na ředitele/ředitelku DnO proběhne 20.5. 2024 – více na webu JAMU.  

➢ Výběrové řízení na restauraci DnO bude vyhlášeno v květnu.  

➢ Termín UR JAMU proběhne v září/říjen. 

➢ Čeká se na finální podobu bezpečnostní analýzy od p. Faldyny, poptáváme komunikační 

krizový plán do konce června.  

➢ Setkání s ND Brno – bude dořešeno na dnešní odpolední schůzce. 

 

2. Informace kvestorky:  

➢ Ve dnech 9. - 10. 5. bude probíhat malování chodby u vstupu do budovy rektorátu na 

Beethovenově, vstup bude možný z ulice Dvořákova.  

➢ Finanční gramotnost pro studenty – nabídka školení pro studenty i zaměstnance 

v podzimním termínu.  

➢ Spisový řád – nutná schůzka s fakultami. Dotaz od paní tajemnice Valentové na centrální 

podatelnu – bude řešeno na schůzce. 
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3. HF:  

➢ Děkanka informovala o nabídce zapojení do výzkumných projektů ERC a COST acation, 

vedoucí případně v budoucnosti k zapojení do EIC projektu. Ptala se, zda je z hlediska 

akademie zájem o zapojení do takového projektu. Rektor a prorektor pro vědu a výzkum 

odpověděli kladně. Zejména ERC projekty jsou velmi prestižní.  

➢ Žádala o součinnost při propagaci Mezinárodních mistrovských interpretačních kurzů – 

zejména rozeslání nabídky v zahraničí a cíleně na umělecké instituce v ČR. bude 

dořešeno na PR poradě.  

➢ Pozvánka na open-air koncert Janáčkova akademického orchestru 9.5.2024 v 20 hod. 

Před budovou HF JAMU. Koncert se koná v rámci programu Dny Evropy – oslava k 20 

letům vstupu ČR do EU.  

➢ Propagace DPMB – ujasnit si financování a program v menší skupině za přítomnosti 

tajemnic a VV. Mgr. Pospíchal naplánuje schůzku. 

➢ Děkanka vznesla otázku, jak pracovat dále s materiály a podklady, které byly vyhotoveny 

pro kontrolu NAÚ? Prorektorka L. Valová doporučila projednání zprávy o hodnocení SP s 

kolegium děkanky, dále o i sdílení se senátem HF JAMU. S materiály by bylo dobré 

seznámit i členy UR fakult a garanty studijních programů.   

➢ Začátek akademického roku je naplánován na 14.10., od začátku října bude probíhat 

zejména individuální výuka. 

➢ Dne 25.4. proběhla Doktorandská vědecká konference na HF – účastníci z JAMU, HAMU 

a VŠMU. 

➢ Děkanka sdělila otázku proděkana pro zahraniční vztahy, doc. Likina – pozdní vyplacení 

stipendií pro ukrajinské studenti a stop stav stipendií pro běloruské studenti, kteří začali 

studovat před začátkem válečného konfliktu. Pror. Valová informovala o probíhajících 

jednání o stipendiích na národní úrovni a poznamenala, že JAMU vyplácí stipendia 

studentům, aniž by měla financování z ministerstva. Situace bude dále řešena.  

➢ HF získala grant CESNET (nízkolatenční technologie) na projekt Daniely Peclové.  

 

4. DF:  

➢ Festival SETKÁNÍ/ENCOUNTER zdárně proběhl. Vítězkou Cena Marty 2024 se stala 

Barbora Šimová z DF.  

➢ Festival světel v Lipsku – studenti DF se zúčastní světleného průvodu, který bude stejný 

zde i v Lipsku 14. 10. 2024 pod vedením Pavly Beranové. Probíhá komunikace s MMB. 

Účast napříč ateliéry, cca 20 studentů. 

➢ FPSRVČ – dotaz ohledně aktivit, které třeba nachystat? Bude dohodnuto na připravované 

schůzce. 

 

5. Informace pror. Valové:  

➢ Přechod starých studijních programů na nové, problém Bc. a MgA. studentů, studijní 

předměty zaniknou až k 31.12. 2024, přechod tedy bude možný až k tomu datu. Staré 

programy by se mohly zrušit dříve, což je pouze v pravomoci UR JAMU. Jsou nachystány 

informace pro studenty, které budou poslány tento týden.  
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➢ Obnovení úvah o celoživotním vzdělávání a kompetenčním rámci pedagogů – proběhne 

schůzka s fakultními zástupci. Velký prostor pro rozvoj CŽV dávají nové Rámcové 

vzdělávací programy regionálního školství (povinné výchovy budou mít jinou koncepci) 

bude záležet na vedení škol – mikrocertifikáty.  

 
6. Informace pror. Medka: 

➢ VZ JAMU – posláno na součásti ke schválení, na příštím KR bude schváleno. 

➢ NPO Green deal – smlouva s partnerskou nadací Veronica  

➢ 23.5. Dies academicus na MU – účast  

 

7. Informace pror. Indráka: 

➢ Návštěva velvyslanců 17.5. v Brně – účast potvrdilo už více než 50 velvyslanců. Účast 

JAMU na odpoledním programu v augustiniánském opatství je v přípravě. 

 

8. Informace ředitele DnO:  

➢ Proběhla oprava výtahu a pultu nahrávacího studia. 

➢ Chystá se zájezd do Prahy do Disku se studenty DF. 

➢ Ensable Opera Diversa a NdB – jednání o pronájmu v rámci Mezinárodního festivalu 

Janáček Brno 

 

9. Informace ředitele Astorky:  

➢ ke konci dubna (30/4) budou stavbě předány výukové prostory ve III.NP (R. Fajnor /HF/ + 

Kabinet cizích jazyků /DF/); došlo k vyklizení o víkendu i k vystěhování nábytku; oběma 

fakultám patří poděkování za spolupráci; 

➢ od středy 1/5 2024 bude otevřen systém přihlašování na koleje; info bylo studentům 

fakultami předány společně s informací o přijetí ke studiu; díky posunu začátku výuky na 

obou fakultách počítá Astorka s ubytováním studentů před začátkem výuky akademického 

roku 24/25 (pondělí 14/10 2024), tzn. od pátku 11/10 do neděle 13/10; 

➢ ve čt 25/4 se ředitel zúčastnil online webináře Zvyšování odolnosti na VŠ (pořádáno 

MŠMT) za přítomnosti zástupce MV (shrnutí čísel souvisejících s prosincovou tragédií na 

FF UK) a zástupců UK, kteří se podělili o smysluplné zkušenosti (krizová komunikace, fond 

UK, zajišťování “fyzického” bezpečí zaměstnanců a studentů fakult atd.). 

 

10. Informace Mgr. Pospíchala:  

➢ Natáčení videa ke 170. narozeninám Leoše Janáčka v přípravě, samotné natáčení v 

průběhu května, casting na herce (Janáčka) běží, poté domluva prostoru a komparzu na 

fakultách k víkendovému natáčení 2 dny. 

➢ DPMB spolupráce – vypravení historické tramvaje s vystoupením HF studentů a „co 

nedělat v tramvaji“ video se studenty DF – spolupráci DPMB i JAMU schválila, zajištění 

benefitů v podobě PR propagačních materiálů v prostředcích MHD v hodnotě 100 000,- 



Beethovenova 2, 662 15 Brno | tel.: +420 542 591 101 | ID datové schránky: 7ckj9g2 

 

 

 

pro PR JAMU aktivity. Výplata stipendií studentům participujících na projektech bude 

řešena finančně za rektorát + fakulty (podíl).  

➢ Schůzka v ČRo ohledně MSLJ (flétna, klarinet). Jedná se o 30. MSLJ ročník a zároveň 

100 let rozhlasu – s ředitelem byla dohodnuta cena pro vítěze – certifikát na 4 hodiny 

nahrávání v rádiu (studio), pozvání děkanky do rozhlasu před soutěží a reportáž o vítězi 

MSLJ.  

➢ Pozvánka na open air koncert na HF 9.5. je k přečtení v časopise Šalina, kde se objeví 

v průběhu roku několik nasmlouvaných článků.  

 

Oprava zápisu z jednání kolegia ze dne 15.4. 2024 

➢ Znění v původním zápise: Byt na Orlí – původně bylo domluveno, že po rekonstrukci 

Astorky bude byt uvolněn. Dle slov děkana, není kam umístit ateliér scénografie. Bude 

zahrnuto jako bod jednání na rozšířeném KR.  

➢ Opraveno na: Bylo domluveno, že po úpravě Astorky se s odstěhováním scénografie byt 

uvolní, ale v průběhu let tam našlo místo doktorské studium, které nemá žádnou prostoru 

na DF, stejně jako ombudsosoby z konsorcia pomoci, pro které je sídlo mimo budovu 

fakulty výhodné (ale hlavně není prostor, kam je usadit). Nastala tedy změna v původním 

účelu bytu, což ovšem úzce souvisí i s plánovanou přestavbou podkroví DF a všechno je 

to zapotřebí probrat uceleně na samostatné schůzce.  

 

 

 

Příští jednání kolegia rektora se koná v pondělí dne 13. 5. 2024 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                                     verifikoval: MgA. Michálek a vedení 

 

 


